
 1 

Protokół z XII sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się w dniu 25 listopada 2019 roku  

w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, w godzinach 18:15 – 20:53 
 
Ad. 1. Otwarcie sesji 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Kazimierz Bożek, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 
 
Ad. 2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad (załącznik nr 2). 
Następnie Przewodniczący Kazimierz Bożek przedstawił wnioski o włączenie do porządku 
obrad z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących 
projektów uchwał: 

 w sprawie w sprawie chodnika dla pieszych na ulicach Spornej, Błotnej i Podlesie 
w Krakowie (druk nr 136). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako podpunkt b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Praworządności. 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/126/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
z dnia 17 października 2019 roku w sprawie instalacji znaków ZAKAZ PARKOWANIA 
(B35) w ciągu ulic Sporna i Szpakowa (druk nr 137). W dyskusji głos zabrał Radny 
Mariusz Mleczko. Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt a przy Sprawozdaniu 
z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie instalacji znaków drogowych w pobliżu przedszkola przy ul. Cechowej 48 w 
Krakowie (druk nr 139). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako podpunkt b przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury i 
Inwestycji. 

 w sprawie instalacji znaku B-36 na ul. Dauna w Krakowie (druk nr 140). W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt c przy Sprawozdaniu 
z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie instalacji znaków D-40 (strefa zamieszkania) i D-41 (koniec strefy 
zamieszkania) na ul. Tomasza Zana w Krakowie (druk nr 141). W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako podpunkt d przy Sprawozdaniu 
z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa i budowa 
ul. Przewiewnej w Krakowie wraz z rozbudową skrzyżowania z ul. Obronną” (druk 
nr 142). W dyskusji głos zabrali Radni: Mariusz Mleczko, Urszula Żuradzka. Następnie 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako podpunkt e przy Sprawozdaniu z działalności Komisji 
Infrastruktury i Inwestycji. 

 w sprawie utworzenia ul. Przewiewnej w Krakowie jako ulicy jednokierunkowej (druk 
nr 138). W dyskusji udział wzięli Radni: Mariusz Mleczko, Urszula Żuradzka, Krzysztof 
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Stanek, Marek Kubla, Zofia Filipowicz, Janusz Banaś. Następnie Rada przystąpiła 
do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 
2 „wstrzymujące się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako podpunkt f przy Sprawozdaniu z działalności Komisji Infrastruktury 
i Inwestycji. 

 w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa ul. Łamanej w 
Krakowie wraz z rozbudową skrzyżowania z ul. Obronną” (druk nr 143). W związku 
z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 3, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/120/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z 
dnia 14 października 2019 roku w sprawie korekty rozdysponowania środków 
wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk nr 144). 
W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 4, 
pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie utworzenia użytku ekologicznego „Staw Bonarka-Góra Madera” (druk nr 145). 
W dyskusji głos zabrała Radna Urszula Żuradzka. Następnie Rada przystąpiła 
do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako punkt 5, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie wniosku do Zarządu Transportu Publicznego o przywrócenie linii autobusowej 
107 na poprzednią trasę (druk nr 146). W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku 
Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 
„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 
zostanie rozpatrzony jako punkt 6, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

 w sprawie wniosku o przeniesienie słupa energetycznego przy ulicy Obronnej (druk nr 
147). W dyskusji głos zabrali Radni: Zofia Grzybczyk, Mariusz Mleczko. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 17 „za”, 0 „przeciw”, 
0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie 
rozpatrzony jako punkt 7, pozostałe punkty ulegają przesunięciu. 

Porządek obrad obejmuje następujące punkty: 
1) Otwarcie sesji. 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad. 
3) Projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa 

ul. Łamanej w Krakowie wraz z rozbudową skrzyżowania z ul. Obronną” (druk nr 143) – 
projekt Zarządu. 

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/120/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 14 października 2019 roku w sprawie korekty rozdysponowania 
środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2019 (druk 
nr 144) - projekt Zarządu. 

5) Projekt uchwały w sprawie utworzenia użytku ekologicznego „Staw Bonarka-Góra 
Madera” (druk nr 145) - projekt Zarządu. 

6) Projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Transportu Publicznego o przywrócenie 
linii autobusowej 107 na poprzednią trasę (druk nr 146) – projekt Grupy Radnych. 

7) Projekt uchwały w sprawie wniosku o przeniesienie słupa energetycznego przy ulicy 
Obronnej (druk nr 147) - projekt Grupy Radnych. 

8) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Czarnogórska 3 w Krakowie (druk nr 133) 
b) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Walerego Sławka 20 w Krakowie (druk nr 134) 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności: 
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a) projekt uchwały w sprawie montażu progu zwalniającego na ulicy Białoruskiej 
w Krakowie (druk nr 135) 

b) projekt uchwały w sprawie chodnika dla pieszych na ulicach Spornej, Błotnej i 
Podlesie w Krakowie (druk nr 136) 

10) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/126/2019 Rady Dzielnicy XI 

Podgórze Duchackie z dnia 17 października 2019 roku w sprawie instalacji znaków 
ZAKAZ PARKOWANIA (B35) w ciągu ulic Sporna i Szpakowa (druk nr 137) 

b) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków drogowych w pobliżu przedszkola przy 
ul. Cechowej 48 w Krakowie (druk nr 139) 

c) projekt uchwały w sprawie instalacji znaku B-36 na ul. Dauna w Krakowie (druk nr 140)  
d) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków D-40 (strefa zamieszkania) i D-41 (koniec 

strefy zamieszkania) na ul. Tomasza Zana w Krakowie (druk nr 141) 
e) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa 

i budowa ul. Przewiewnej w Krakowie wraz z rozbudową skrzyżowania z ul. Obronną” 
(druk nr 142) 

f) projekt uchwały w sprawie utworzenia ul. Przewiewnej w Krakowie jako ulicy 
jednokierunkowej (druk nr 138) 

11) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji. 
12) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi. 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi. 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury. 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji. 
16) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
17) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
18) Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie. 
19) Oświadczenia i komunikaty. 
20) Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z obecnością na sesji mieszkańca, który 
chciałby zabrać głos, w pierwszej kolejności zostanie rozpatrzony punkt Sprawozdanie 
z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska. 
 
Ad. 17. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją dotyczącą m.in. lokalizacji gniazd do segregacji odpadów 
i korzystania z hulajnóg elektrycznych w parkach.  
W dyskusji na temat gniazd do segregacji odpadów i hulajnóg elektrycznych udział wzięli 
Radni: Zofia Filipowicz, Adam Zabdyr, Krzysztof Stanek, Janusz Banaś, Kazimierz Bożek. 
Radna Zofia Filipowicz zaproponowała przesunięcie tablicy informacyjnej z rejonu 
ul. Szkolna/Skowronia. 
Następnie głos zabrał przybyły na sesję Przewodniczący geodezyjnej akcji „Honorowy 
Południk Krakowski”, który przedstawił pomysł oznaczenia linii południka w Parku 
Kurdwanowskim. Głos w dyskusji zabrali Radni: Krystyna Gawrysiak, Marek Kubla, Mariusz 
Mleczko. 
 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: 
„Rozbudowa ul. Łamanej w Krakowie wraz z rozbudową skrzyżowania z ul. Obronną” 
(druk nr 143) – projekt Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz Bożek, a następnie 
otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Mariusz Mleczko, Urszula Żuradzka. Kolejno 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 2 - „wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr XII/128/2019 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 
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Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/120/2019 Rady Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie z dnia 14 października 2019 roku w sprawie korekty 
rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie na rok 2019 (druk nr 144) - projekt Zarządu przedstawił Przewodniczący 

Kazimierz Bożek, a następnie otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Krzysztof 
Stanek, Marek Kubla. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który 
przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” 
i podjęła Uchwałę Nr XII/129/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 
listopada 2019 roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie utworzenia użytku ekologicznego „Staw Bonarka-
Góra Madera” (druk nr 145) - projekt Zarządu przedstawił Przewodniczący Kazimierz 
Bożek, a następnie otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Urszula Żuradzka, Marek 
Kubla, Zofia Filipowicz, Mariusz Mleczko. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XII/130/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 
 
Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Transportu Publicznego o 
przywrócenie linii autobusowej 107 na poprzednią trasę (druk nr 146) – projekt Grupy 
Radnych przedstawił Radny Marcin Bałaga. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w 

której udział wzięli Radni: Kazimierz Bożek, Maciej Wojtczak, Zofia Filipowicz. Kolejno Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XII/131/2019 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 
 
Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wniosku o przeniesienie słupa energetycznego 
przy ulicy Obronnej (druk nr 147) - projekt Grupy Radnych przedstawił Radny Marek 

Kubla. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Marcin Bałaga, 
Mariusz Mleczko, Marek Kubla. Kolejno Rada przystąpiła do głosowania nad projektem 
uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XII/132/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej przedstawił Przewodniczący 

Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
a) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 

przy ul. Czarnogórska 3 w Krakowie (druk nr 133) przedstawił Przewodniczący Komisji. 
Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. W związku 
z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących 
się” i podjęła Uchwałę Nr XII/133/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 
25 listopada 2019 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Walerego Sławka 20 w Krakowie (druk nr 134) przedstawił Przewodniczący 
Komisji. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. 
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/134/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 
 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawił Przewodniczący Komisji Maciej Wojtczak. W posiedzeniu Komisji uczestniczyła 
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mieszkanka Woli Duchackiej, która przedstawiła problem z parkującymi pojazdami na ulicy 
Zabawa. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
a) projekt uchwały w sprawie montażu progu zwalniającego na ulicy Białoruskiej 

w Krakowie (druk nr 135) przedstawił Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrała Radna Zofia Filipowicz. Przewodniczący 
Kazimierz Bożek przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu. Następnie Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/135/2019 
Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie chodnika dla pieszych na ulicach Spornej, Błotnej i Podlesie 
w Krakowie (druk nr 136) przedstawił Przewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Marek Kubla, Maciej Wojtczak. 
Przewodniczący Kazimierz Bożek przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu 
i przedstawił poprawkę Zarządu, którą Rada przyjęła w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 - 
„przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/136/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 

 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Urszula Żuradzka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją oraz przygotowała projekty uchwał.  
Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię przebudowy ul. Przewiewnej. 
a) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/126/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze 

Duchackie z dnia 17 października 2019 roku w sprawie instalacji znaków ZAKAZ 
PARKOWANIA (B35) w ciągu ulic Sporna i Szpakowa (druk nr 137) przedstawił 
Wiceprzewodniczący Komisji. Przewodniczący Rady przekazał informację o pozytywnej 
opinii Zarządu. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do 
głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 
0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/136/2019 Rady Dzielnicy 
XI Podgórze Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków drogowych w pobliżu przedszkola przy 
ul. Cechowej 48 w Krakowie (druk nr 139) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni: Krystyna 
Gawrysiak, Urszula Żuradzka, Krzysztof Stanek, Maciej Wojtczak. Przewodniczący Rady 
przekazał informację o pozytywnej opinii Zarządu i zgłosił poprawkę Zarządu, którą 
Rada przyjęła w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. 
Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła 
Uchwałę Nr XIII/137/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 
listopada 2019 roku. 

c) projekt uchwały w sprawie instalacji znaku B-36 na ul. Dauna w Krakowie (druk nr 140) 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady przekazał informację o 
pozytywnej opinii Zarządu. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła 
do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów 
„za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/138/2019 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 listopada 2019 roku. 

d) projekt uchwały w sprawie instalacji znaków D-40 (strefa zamieszkania) i D-41 (koniec 
strefy zamieszkania) na ul. Tomasza Zana w Krakowie (druk nr 141) przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę, którą Rada przyjęła 
w głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących się”. W związku 
z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, 
który przyjęła w głosowaniu jawnym 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących 
się” i podjęła Uchwałę Nr XIII/139/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z 
dnia 25 listopada 2019 roku. 
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e) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Rozbudowa i 
budowa ul. Przewiewnej w Krakowie wraz z rozbudową skrzyżowania z ul. Obronną” 
(druk nr 142) przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Przewodniczący Rady otworzył 
dyskusję w której głos zabrali Radni: Mariusz Mleczko, Urszula Żuradzka, Marek Kubla, 
Maciej Wojtczak. Następnie Przewodniczący Rady poinformował o pozytywnej opinii 
Zarządu. Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w 
głosowaniu jawnym 13 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 1 - „wstrzymujący się” i podjęła 
Uchwałę Nr XIII/140/2019 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 25 
listopada 2019 roku. 

f) projekt uchwały w sprawie utworzenia ul. Przewiewnej w Krakowie jako ulicy 
jednokierunkowej (druk nr 138). W związku z wątpliwościami jakie pojawiły się wśród 
członków Komisji na początku sesji Przewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o 
wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. W dyskusji udział wzięli Radni: Marek 
Kubla, Urszula Żuradzka, Zofia Filipowicz, Mariusz Mleczko, Janusz Banaś. Następnie 
Rada przyjęła wniosek w głosowaniu 14 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujących 
się”. 

 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Urszula Mroczek-

Gula – Członek Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją dotyczącą m.in. uczestnictwa radnych w komisjach konkursowych na 
stanowisko dyrektora placówki oświatowej.  
Radny Marek Kubla zabrał głos w sprawie konkursów na stanowiska dyrektorów. Głos w tej 
sprawie zabrał również Przewodniczący Kazimierz Bożek. 

 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Marek 

Kubla. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz omówiła 
uwagi dotyczące realizacji Budżetu Obywatelskiego. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz Mleczko. 

W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił członek Komisji 
Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dawid Klempka. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z 
bieżącą korespondencją.  
Przewodniczący Komisji poinformował o rewitalizacji boiska do koszykówki przy Szkole 
Podstawowej nr 27. 
 
Ad. 16. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawił 

Członek Komisji Marcin Burek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
Przewodniczący Rady przekazał informację o akcji związanej z paczkami świątecznymi. 
 

Ad. 17. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec braku 
uwag na piśmie, protokół z XI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie został przyjęty. 
 
Ad. 18. Oświadczenia i komunikaty: 

W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Kazimierz Bożek przypomniał Radnym, że kolejna sesja odbywa się 
wyjątkowo w czwartek. 
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 Radna Krystyna Gawrysiak poruszyła kwestię wigilii. Głos w tej sprawie zabrali Radni: 
Kazimierz Bożek, Zofia Filipowicz. 

 Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię opiniowania przez Rady Dzielnic tzw. WZ-etek. 
Głos w sprawie zabrała Radna Krystyna Gawrysiak. 

 Radny Krzysztof Stanek poinformował o poprawce Radnego Dominika Homy dot. 
zwiększenia środków na Park Kurdwanowski oraz przekazał swoje uwagi odnoszące się 
do konferencji dot. walki ze smogiem. 

 Przewodniczący Komisji podali terminy posiedzeń: 
Komisja Sportu i Rekreacji 10 grudnia 2019 r.  godz. 17.30 
Komisja Zieleni i Ochrony Środowiska 12 grudnia 2019 r.  godz. 17.00 
Komisja Infrastruktury i Inwestycji  9 grudnia 2019 r.  godz. 17.00 
Komisja Rewizyjna 4 grudnia 2019 r.  godz. 17.30 
Komisja Mieszkaniowa 4 grudnia 2019 r. godz. 16.30 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej 4 grudnia 2019 r. godz. 17.00 
Komisja ds. Współpracy… 10 grudnia 2019 r. godz. 16.30 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego … 10 grudnia 2019 r. godz. 17.00 
Komisja Bezpieczeństwa i Praworządności  12 grudnia 2019 r. godz. 18.00 
Komisja Kultury 9 grudnia 2019 r.  godz. 17.15 
 

Ad. 19. Zamknięcie sesji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Kazimierz Bożek o godz. 20.53 zamknął obrady XII sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Kazimierz Bożek 
  


